
POČETAK RADOVA NA JEDNOJ OD FAZA ASFALTIRANJA PUTA 

LUKE – GOSTILJE 

 

Dana 14.10.2016. godine predsjednik Opštine Danilovgrad Branislav Đuranović i predsjednik 

Skupštine opštine Danilovgrad dr Miodrag Đurović, sa saradnicima, obišli su radove na jednoj 

od faza asfaltiranja puta Luke – Gostilje.  

U ime mješana prisutnima se obratio Dejan Stojović, predsjednik MZ Jelenak, koji je ukazao na 

značaj puta Luke-Gostilje, te istakao da isti doprinosi unapređenju uslova življenja za građane 

koji ovdje žive ili povremeno borave, kao i da doprinosi povratku mladih ljudi na selo. Takođe, 

naglasio je da je ovo kraj u kojem se mještani  bave  i poljoprivedom i stočarstvom, te i u tom 

dijelu ukazao na doprinos ovog puta i ujedno zahvalio lokalnoj upravi na projektima koje 

podržava i realizuje u ovom dijelu opštine. 

 

 



 

O pojedinostima projekta je govorio Dragan Antović, direktor Direkcije za saobraćaj, izgradnju i 

održavanje puteva na području opštine Danilovgrad i istakao da je počelo asfaltiranje novih 

5.200 m2 puta Luke-Gostilje, te da će, kao i do sada, u okviru radova biti riješeno i pitanje 

odvodnjavanja, dok je investicija za navedeno oko 80.000 eura. Uz osvrt na naredne, planirane 

projekte, odnosno  nove kilometre lokalnih i nekategorisanih puteva, istakao je da je direkcija 

tokom cijele godine prisutna na terenu.  

Predsjednik Opštine Danilovgrad Branislav Đuranović je istakao da se radi o još jednoj 

značajnoj investiciji u dijelu putne infrastrukture, te iskazao uvjerenje da će radovi teći 

utvrđenom dinamikom i biti završeni kako je to i planirano. Ukazao je na buduću značajnu 

investiciju i veliki projekat Bulevara sa četiri trake od Podgorice do Danilovgrada. Osvrnuo se i 

na urađeni stari put od KPD-oma do Danilovgrada, dionicu u koju  je uloženo oko 3 miliona eura 

i koja je bila jedan od prioriteta lokalne uprave, obzirom na frekventnost iste, te ukazao da će se 

raditi i projekat dionice puta od KPD-oma do Vranjskih njiva. Uz isticanje zahvalnosti Vladi 

Crne Gore na podršci pri prealizaciji projekata, ukazao je i na dobru saradnju sa građanima u 

realizaciji istih. Takođe, istakao je da će se lokalna uprava i dalje ulagati napore u cilju 

unapređenja kvaliteta života građana. 

 


